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 Agenda  Ansvarlig 

1 Konstituering / bli kjent Svein N. ønsket de ny-valgte velkommen. Alle ga en kort 
presentasjon om seg selv. Det ble informert om at vara-
medlemmene deltar på styremøtene.  
Styret ble konstsituert. 

 

2 Godkjenning av referat forrige møte Referatet godkjent. 
Forberede web-referat til nettsiden. 

 
HFB 

3 Mail-logg Mail-loggen gjennomgått.  

4 Forslag til møteplan Svein N. sendte ut et forslag til møteplan som gjelder 
fram til RS 2026, og denne ble gjennomgått. Mai-møtet 
flyttes til den 20.5. RS-datoen som er foreslått er lørdag 
før Palmesøndag. Denne flyttes eventuelt til etter 
påsken. RS må avholdes innen 15. april. 

 

5 Økonomi Kun kort tid etter utsendt purring til de som enda ikke 
hadde betalt medlemskapet for i år, har ca. 100 betalt 
medlemsavgiften. 
Det er overført medlemsavgift fra NKK. 
Fordelingsregnskapet etter RS ligger klart til fakturering. 
Ajourført regnskap pr. 30. april vil bli presentert på 
møtet i mai. 

 

6 Oppfølging saker fra rep-møtet Protokoll – OK 
Referat – sendt redaktør. Toril B. sender referatet til 
Hege FB for arkiv. 
Lovendringene som ble foretatt er sendt NKK for 
godkjenning. NKK har kommet tilbake med noen 
endringsforslag. Arne K. utarbeider forslag til svar. 

 
TB 
 
 
 
AK 

7 Orientering fra HAR Det jobbes med sakene fra RS. Forhåpentligvis ferdig 
behandlet neste uke. 

 

8 Orientering fra HBU HBU ønsker å arrangere NM IGP for schäferhund i 2026.  
HS støtter at HBU jobber videre med dette. HBU varsler 
KG RIK om at vi arrangerer vårt eget NM for vår rase.  
Vi har fått forespørsel om å sponse FCI NM i Trondheim. 
Dette ønsker ikke HS å sponse i år. 
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Det er et stort ønske at brukshund-titler kommer inn 
igjen på NKKs stamtavler etter omleggingen til nytt 
system i NKK. Dette ble diskutert i HS for et års tid 
siden. Vi fikk da beskjed av sittende HBU-leder at disse 
titlene skulle bli videreført som før.  KG RIK jobber også 
med saken. HBU tar tak i dette. 

9 DU-sak Unntatt offentlighet.  

10 Norsk Vinner Nytt møte i mai. Det har kommet noen påmeldinger, 
spesielt til RL. Annonse kommer i neste Schäferhunden. 
Avdeling Fredrikstad har slitt litt med å få på plass nok 
medhjelpere. Vi må nå jobbe for å få på plass en teknisk 
arrangør for 2026 og 2027. Svein N. og Arne K. jobber 
med saken. 

 
 
 
 
SN / AK 

11 Arbeidsgruppe Svein N. har utarbeidet et forslag til arbeidsoppgaver 
for en arbeidsgruppe, som skal jobbe med  utvikling av 
klubben. Det blir satt sammen en gruppe som skal 
jobbe med dette, og forhåpentligvis ha noe klart som 
kan presenteres under høstens dialogmøte. Roger S. og 
Svein N. samarbeider om å finne «riktige» medlemmer 
til denne gruppa. Vi må ha med yngre krefter, men også 
noen med god erfaring. Roger S. skal lede arbeidet i 
denne komiteen. 
Vi angripes fra mange kanter på FaceBook. Vi må 
forsøke å selv ta styringa på det som gjelder 
schäferhundens og klubbens omdømme. HBU tar 
ansvar for å legge ut på sosiale medier 
(FB/Instagram/TikTok osv.) alt som skjer i fht. prøver og 
tester. Svein N. legger ut på samme vis det som gjelder 
kurs-aktivitet og treninger i avdelingene. Det ble 
foreslått å lage en felles mal slik at det blir ensartet. Vi 
må benytte nettsiden bedre – f.eks. legge ut artikler, 
dette vil kunne medføre at vi synes bedre.  

 
 
 
 
RS / SN 
 
 
RS 
 
 
 
AMG 
 
 
SN 
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12 Drift – avdeling Gjenomgang drift 1 avdeling, HS ber om ekstra ordinært 
årsmøte for avklaring av punkter og mulighet for videre 
drift. 

 

13 Drift – avdeling Gjennomgang og avklaring.  

14 Eventuelt En sponsor har trukket seg fra den elektroniske brosjyra 
vi jobber med. Det mangler da kun 1 sponsor for å 
ferdigstille. HS står for utgiften (15.000, -) og lager en 
oppdretteroversikt. Svein N. kontakter leverandøren. 
 
Endringen for Wesentest, hvor påmeldingsavgiften skal 
betales til avdelingen, har ikke kommet skikkelig i orden 
enda. Toril B. ordner betalingene i fht. avdelingene. 
 
Avlskåringer ført i TyskWeb er tungvinte å behandle for 
de som skal registrere kåringene. Svein N. kontakter 
Torgeir for å eventuelt få utarbeida en bedre versjon. 

 
 
 
SN 
 
 
 
TB 
 
 
SN 

    

 Neste møte 20.05.2025 kl. 20.00 
 

  

  


